
Protokoll fra styremøte 
mandag 30. oktober 2023 

Sted: Inger Lise Syversen på Brekkekjærhaven kulturkafe  

Til stede: Inger Lise Syversen, Svein Anders Heggem, Anne Robstad Martinsson, Astri Bjercke 
og Christer Salvesen (på telefon) 

Forfall: Grethe Stousland Andersen, Bjørn Gulbrandsen Holter, Ulrik Ibsen Thorsrud 

Saksliste: 

1. Godkjenning av protokoll fra det konstituerende styremøte 29. august 2023.  
Protokollen ble gjennomgått og etter tilføyelser av flere navn og at arbeidsgruppa/ 
Tollboden, blir heretter kalt prosjektgruppa, ble protokollen enstemmig godkjent. 
 

2. Virksomhetsplanen for 2023-24 
Virksomhetsplanen som ble godkjent på årsmøtet, ligger ikke på vår hjemmeside. Det 
gjør imidlertid Virksomhetsplanen for 2012-13. Dette må rettes opp. Svein tar 
kontakt med Bjørn. Vi jobber med å utarbeide en matrise hvor ansvars- og 
oppfølgingsoppgaver knyttes til Virksomhetsplanen. Her står navn på hvem som har 
ansvaret og her formuleres også korte, nødvendige kommentarer som tidsfrister, 
innhold m.m. 
- Vårdugnaden blir enten; 6., 7. eller 8. mai. Det settes ut en container helgen før 

dugnaden. Svein tar ansvar for dette med å kontakte LiBiR i samarbeid med 
aktuelle naboer i Brekkestø. 

- Vask av toaletter og rydding i Brekkestø. Svein m fl. følger opp dette. 
- Bidra til et godt sosialt miljø/sosiale aktiviteter.  Ryddeaksjonen fra Lillesand 

snorkeklubb er gjennomført for 2023 og videreføres til neste år (2024). Bjørn mfl.  
står i bresjen for julegrantenning. Vellet sponser med midler til gløgg og kaker. 
Det blir Julegrantenning søndag 3. desember. Gatefesten som er i privat regi, ble 
utsatt dette året.  Vi i styret ønsker å bidra, slik at den kan videreføres til neste år. 
Det ble også diskutert om å samle hele Vellet til en sommerfest. Dette kommer vi 
tilbake til.  Astri m.fl. ønsker å følge opp. Ellers er styret åpen for innspill og 
initiativ i så henseende. 

- Informasjonssenter for sørlandske uthavner i Brekkestø. Det blir mer riktig fra 
nå av å skrive Informasjonssenter for Brekkestø uthavn. Prosjektgruppa som er 
underlagt Brekkestø Vel, holder styret løpende orientert om diverse møter, samt 
at referater fra møtene legges ut på hjemmesida til Brekkestø Vel under fanen 
Tollbodsaken.  Styret vil på sin side følge opp arbeidet som prosjektgruppa gjør og 
komme med innspill, der det er nødvendig.  

- Utkikken ønskes tiltak som; maling av gulv, vegger og tak, samt sette inn noe 
belysning. Inger Lise, Astri og Bjørn tar ansvar. 



- Oppussing og vedlikehold av sanitæranlegget. Oppussing både innvendig og 
utvendig er nødvendig, samt følge opp at det er nok av sanitære artikler til 
enhver tid. Svein m.fl. tar ansvar for dette. 

- Fortøyningspåler og merker fra seilskutetiden. Christer og Inger Lise følger opp. 
- Nødingen. Christer tar ansvar. 
 

3. Tildeling av båtplasser. Vellet har i år to plasser til disposisjon for utleie i 2 år grunnet 
flytting. Det forelå en venteliste fra forrige tildeling høsten 2021.  Ingrid Signe 
Stephensen sendte en søknad til styreleder 10. oktober 2023 og trumfet de øvrige på 
lista.  Etter drøfting i styret i etterkant av styremøte, landet vi på at Ingrid Signe 
Stephensen får tildelt båtplass fra gruppe B og Inger Lise Syversen fra gruppe C. (jfr. 
Utleieregler på Langbrygga på Brekkestø Vel sin hjemmeside). Styret vil komme 
tilbake til retningslinjene som gjelder tildeling av båtplass før neste 5års tildeling. 
Dette vil bli sett i sammenheng med en gjennomgang av vedtektene.  
 

4. Vedtektene og behov for justeringer/revideringer. Det er enighet at styret på neste 
styremøte tar en gjennomgang av vedtektene og eventuelt foreslår endringer, som  
tas opp på neste årsmøte.  

 

5. Informasjon fra prosjektgruppa/Tollboden. Gruppa jobber fortsatt med 
mulighetsstudier. Det har vært møte 28. august d.å. med kulturminneavdelingen i 
Fylket. Det har også vært et møte i byggesaksavdelingen i Lillesand kommune der 
også Fylket deltok den 19. september, samt et møte med tolldirektoratet og avd. 
byggesaker i Lillesand kommune med ordfører til stede, som representant fra 
prosjektgruppa den 16. oktober. Det ble ikke ført referat fra møtet med 
kulturminneavdelingen i Agder Fylkeskommune som AF hadde bedt om, men 
prosjektgruppa tok notat som det kort ble redegjort for i Vellets styremøte. 
Hensikten med møtet var å rette opp feil i innstillingen til prosjektstøtte og utveksling 
av synspunkter, samt presiseringer av faktorer som vil bli viktig ved søknad om 
dispensasjon fra Kulturminneloven. Referat fra møte med byggesaksavdelingen er 
tilgjengelig på kommunens og Vellets hjemmeside. I henhold til muntlig redegjørelse i 
etterkant av møtet mellom Tolldirektoratet og Lillesands ordfører framkom følgende: 
Ordføreren informerte om prosjektgruppas møte med kommunens byggesaksavdeling, samt 
hans informasjonsmøte med samtlige gruppeledere. Alle gruppeledere stiller seg positive til 
prosjektet. Tolldirektoratet oppsummerte at de på bakgrunn av møtet og prosjektets 
relevans, raskt vil gjøre en henvendelse til Finansdepartementet som er direktoratets «eier», 
om avtale hvor de vil fremsette krav om: 
 1.  Ansvarlig stiftelse etableres og står som søker 2. Finansiering skal være på plass før 
arbeidet påbegynnes. 
 

6. Eventuelt. Styremøter, samt årsmøte ble foreslått til følgende datoer: 18. mars- 15. 
april (forberede dugnad)- 10. juni (forberede årsmøte)- 9. juli årsmøte. 
-  Grethe sin henvendelse til Lillesand kommune med saker (se protokoll av 29. 

august) er bekreftet mottatt. 



-  Etter vedtektene har styret ett varamedlem for lite. Dette er en sak for 
valgkomiteen og årsmøte. 

-  Inger Lise og Svein tar ansvar for oppbevaring av hjertestarteren vinterhalvåret.  
- Ulrik har fått brev fra Sparebanken om avvikling av bankbokser. Dette ble kun tatt 

til etterretning, fordi Ulrik hadde meldt forfall. Denne saken må eventuelt 
videreføres til neste styremøte. 

23. november 2023 

Astri Bjercke  

referent 

 

 
 
 
 
 
 
 

 


